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Susteren, 3 september 2020 
 

Notulen vergadering 2 september 2020 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden in de bovenzaal van café “Bie Alois” op 

woensdag 2 september 2020. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  Armand Gielen, André Gerhards en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Pierre Wagemans, Marlies Koks en Jan Cremers. 
 

Afwezig.  

Van het bestuur: John Schulpen, Peter Feijen en Maria Gijzels. 

Ondersteunende leden: Marcel Boreas, Clarence Pielaat, Jac vd Winkel en Jan Baar. 
 

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 

Ton Ory opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Vaststellen agenda. 

Armand stelt voor om een agendapunt toe te voegen t.w. “Roekenprobleem”. Ton wil de planning voor de rest van het 

jaar en voor 2021 aan de orde stellen. N.a.v. een artikel op de gemeentepagina van ’t Waekblaad” wil hij onder 

correspondentie het thema “Kalkmoeras” toevoegen. Dit wordt toegezegd. De toegestuurde agenda wordt verder 

zonder aanpassingen vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie bijlage 2. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 4 maart 2020 zijn lopende het jaar op dagelijks bestuur niveau geaccordeerd en verzonden.  

De notulen worden alsnog door André Gerhards en Ton geparafeerd. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 mrt. t/m 31 aug. 2020 is toegestuurd. Ton loopt met de aanwezigen de lange 

lijst van ontvangen / verstuurde mails en brieven door. Bij diverse items wordt even stil gestaan. Zo blijkt bij #6, buiten Ton, 

niemand mee te hebben gedaan aan het verkeersonderzoek, wordt bij #11 verwezen naar de door de DR opgestelde 

prioriteitenlijst van onderwerpen voor de VDL-uitbreiding, bij #15 wordt verduidelijkt hoe de vragenbeantwoording is 

geregeld. Bij #30 wordt door Ton aan Pierre Wagemans en Jan Cremers gevraagd naar de status van de gewenste 

zonneweide op het rangeerterrein in Susteren. Daarop volgt een uitgebreid gesprek over de vijf beoogde zonneweides in de 

gemeente en de aspecten die een overname van het rangeerterrein beïnvloeden dan wel in de weg staan. Er wordt nog 

steeds naar gekeken. Bij #38 geeft Ton aan dat op 20 juli met alle partners is overlegd over het opstellen van zienswijzen 

tegen de VDL-uitbreidingsplannen die in het PIP-ontwerp werden verwoord. 

Als gevraagd door Armand wordt bij #39 stil gestaan bij wat er is ondernomen om het roekenprobleem rond het 

Raadhuisplein teniet te doen. Primair heeft de DR de werkgroep “Kanon” ondersteund door een verzoek tot actie aan 

wethouder Ruijten te sturen. Daarop is door de gemeente geantwoord dat men van het probleem op de hoogte is en er 

stappen worden ondernomen om middels een gespecialiseerd bedrijf de roeken te “verplaatsen”. Dat dit niet van de ene 

dag op de andere dag te realiseren is, moge duidelijk zijn. 

Bij #47 wordt verwezen naar de drie ingediende zienswijzen tegen de VDL-uitbreiding, die aan iedereen zijn verstrekt. 

Intussen is, onder embargo, het gemeentelijk standpunt (zienswijzen) t.a.v. die uitbreiding eveneens ontvangen. Die zal op 

vrijdag 4 sept. ook gedeeld worden door Ton, nadat het gesprek tussen de wethouders en de gedeputeerden heeft 

plaatsgehad. 

Bij #52 wordt uitgebreid ingegaan op de onwenselijkheid van detailhandel spreiding, zeker wanneer dit richting de Wolfskoul 

gaat. De gemeente heeft de DR geraadpleegd over dit onderwerp. Ton heeft aangegeven dat dergelijke vestigingen indruisen 

tegen de afspraken in de Gebiedsvisie Susteren, waarbij naar centralisering van winkels in het centrum gestreefd wordt. Er 

is toegezegd dat de zaak qua vergunningsverlening versus het bestemmingsplan onderzocht wordt. 

Bij #53 deelt Ton mee dat Pierre en hij, samen met andere leden van het buurtenplatform A-2 verbreding (A2VK), op camera 

zijn geïnterviewd over de effectiviteit van het platform. Algemene teneur is dat iedereen dik tevreden is met de wijze van 

communiceren en handelen. De video van Rijkswaterstaat (RWS) is toegezonden en gedeeld met alle leden van de DR. 

Verder wordt gewezen op de jaarlijkse actie van de Koninklijke Nederlandse Heide Maatschappij (KNHM), “Kernen met pit” 

waarvoor initiatieven kunnen worden ingediend. Ton heeft hiervoor uitgebreide info ontvangen die bij hem te krijgen is. 
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Tot slot wordt de publicatie in ’t Waekblaad van deze week over de herinrichting van een kalkmoeras in het IJzeren Bos 

aangehaald. In het verleden is hierover door de DR ook al gesproken en dan met name over de mogelijke problemen die het 

zware transport van grond vanuit het bos richting Koningsbosch gaat opleveren aan de “dagelijkse” gebruikers van de fiets- 

en wandelpaden in het IJzeren Bos. Onduidelijk is nog hoe die transportstromen straks gaan lopen. Vanuit het bos via de 

Aardenweg richting de Rijdtstraat wordt door iedereen afgewezen omdat dit een te zware belasting voor de aanwonenden 

gaat vormen. Dan blijft in principe de route over het fiets- en wandelpad richting de achterzijde van Landgoed Hommelheide. 

Maar zoals reeds gezegd, dat geeft bij de gebruikers problemen. 
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 2 sept. 2020.  

In de afgelopen periode zijn slechts kosten voor inktpatronen en de maandelijkse lasten ad € 9,95 aan bankkosten 

voldaan. Batig saldo: 1.440,44 
 

B. Aanvraag subsidie 2021. 

Vóór 15 september a.s. dient de aanvraag subsidie 2021 bij de gemeente ingediend te zijn. De aanvraag is zover 

samengesteld dat John hem slechts hoeft te verifiëren en te tekenen, waarna hij verstuurd kan worden. 
 

5. Werkgroep Verkeer. 
 

A. Verbreding A-2, Buurtenplatform: 

1) Interview & video. 

Zoals bij agendapunt 3 reeds aangegeven (#15 & 53) hebben er interviews en video-opnamen plaats gehad. Het 

resultaat is inmiddels met eenieder gedeeld. 
 

2) Annulering Kennismaking realisatie-team op 24 mrt. 

De bedoeling was om het buurtenplatform A2VK in een vis-a-vis bijeenkomst kennis te laten maken met het 

realisatieteam, die de opvolgers vormen van het team dat het planologisch ontwerp t/m het Tracébesluit heeft 

gerealiseerd. Vanwege de Corona beperkingen kon dat geen doorgang vinden. Er is ook geen Teleconferentie voor 

in de plaats gekomen. 
 

3) Kijkje in de keuken. Webex online presentatie archeologisch onderzoek en verleggen leidingen. 

Om de deelnemers aan het buurtenplatform A2VK inzicht te verschaffen in de werkzaamheden die er voor en tijdens 

de uitvoering noodzakelijk zijn, zoals archeologisch onderzoek op de plaatsen waar straks voor het tracé de bodem 

verstoord wordt en de verplaatsing van de nodige leidingen voor gas, water en gevaarlijke stoffen, ligt er een 

uitnodiging om op 3 sept. aan de presentatie deel te nemen. Ton heeft zich daarvoor aangemeld. Het is een online 

presentatie via Webex. 
 

 

B. Uitbreiding VDL/Nedcar: 

1) Overleg gemeente 20 juli 2020. 

Alle bewonerspartijen binnen de gemeente E-S, die hebben deelgenomen aan de onderhandelingen over de VDL-

uitbreiding, zagen de behoefte om gezamenlijk te overleggen op welke wijze het beste eigen zienswijzen tegen de 

uitbreidingsplannen konden worden ingediend. Op verzoek van de DR belegde de wethouder (Meuwissen) deze 

bijeenkomst, die een soepel en constructief verloop te zien gaf. Voor de DR was, gezien de prioriteitenlijst essentieel 

dat er geageerd werd tegen de plannen om slechts ten dele het fietspad aan de oostzijde van de N-276 dubbelzijdig 

uit te voeren, dat er niets aan de kruising Holtummerweg wordt gedaan en het Sterrebos voor een groot gedeelte 

wordt gekapt en slechts op verre afstand wordt gecompenseerd i.p.v. er direct naast. 
 

2) Afwijzing uitnodigingen voor presentaties provincie. 

Omdat bij de vertegenwoordigers van de DR langzaamaan het gevoel was ontstaan dat er weinig tot niets gedaan 

werd met de naar voren gebrachte ideeën en bezwaren en het idee van burgerparticipatie totaal verloren was 

gegaan, werd besloten om ons ongenoegen met de gang van zaken aan de provincie kenbaar te maken en van 

deelname aan de presentaties af te zien. 
 

3) Samenstellen en indienen drie zienswijzen. 

Na het overleg van 20 juli op het gemeentehuis (zie 5.B.(1) werden de drie, voor ons essentiële, zienswijzen door 

John Schulpen, Pierre Wagemans en Ton Ory gecompileerd en aan de provincie verzonden. 
 

4) Zienswijzen Natuur- & Milieufederatie en S-G-B over Sterrebos. 

Deze federatie en de gemeente Sittard hebben nadrukkelijk uitgesproken dat zij absoluut tegen het voortijdig kappen 

van een groot gedeelte van het Sterrebos zijn. Zij achten het niet te verkopen dat dit bos al wordt gekapt, terwijl het 

totaal niet helder is of VDL-Nedcar überhaupt wel gaat uitbreiden.  
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5) Zienswijzen gemeente Echt-Susteren. 

Ook onze gemeente heeft haar zienswijzen opgesteld en gestuurd aan de provincie. Ton heeft ze in bezit, maar er is 

afgesproken met Jan & Pierre dat we ze pas uitsturen aan de leden nadat het gesprek tussen gemeente en provincie 

op donderdag 3 sept. heeft plaatsgevonden. 
 

C. Max. snelheid Wolfskoul: 

Middels een melding op Mijn Overheid werd bekend dat de max. snelheid op het bedrijventerrein de Wolfskoul in zijn 

totaliteit is aangepast naar 30 Km/uur. Ton heeft per e-mail iedereen daar nog eens op gewezen. 
 

D. Handhaving max. snelheid Dieterderweg (Noblesse): 

De heer Noblesse van de Dieterderweg kwam met het verzoek of de DR bij de gemeente nogmaals wilde aandringen op 

maatregelen om de max. snelheid op deze weg terug te dringen want er wordt nog te vaak te hard gereden. Ton heeft 

hem er op gewezen dat een dergelijk verzoek, conform eerdere afspraken, ondersteund dient te worden door een groot 

aantal omwonenden, waaruit een breed draagvlak voor een dergelijk verzoek blijkt. Hij gaat daarmee aan de slag. 
 

6. Energietransitie. 

Iedereen is het erover eens dat er bij de Energiecoöperatie maar beperkt informatie naar buiten komt en dat het aan verdere 

actieplannen richting het opwekken van energie in de directe omgeving ontbreekt. Mogelijk is de beperkte slagkracht van 

het kleine bestuur daar debet aan, maar het gevoel leeft dat er in de omgeving van Echt-Susteren en in M-Limburg 

daadkrachtiger aan de weg wordt getimmerd. Mogelijk zou de Energiecoöperatie zich kunnen focussen op de zonneweide 

op het rangeerterrein, zodat direct omwonenden daarvan kunnen profiteren. 
 

7. Voorstellen tot aanvulling/verjonging bestuur. 

Erkend wordt dat dit een schrijnend probleem vormt, niet alleen bij de DR, maar eveneens bij buurtverenigingen etc. Armand 

vindt dat de DR zich meer moet profileren over hetgeen zij kan betekenen voor de inwoners van onze kern. Informatie 

daarover moet gedeeld worden met actieve buurtverenigingen waardoor leden daarvan mogelijk gemotiveerd worden om 

zich bij ons aan te sluiten. Zaken, zoals de World Clean-up actie op 21 sept. en acties ter bestrijding van de eenzaamheid, 

kunnen daarmee breder gecoördineerd en aangepakt worden. Het ontwerp van een A-5 flyer, over de activiteiten van de 

DR uit het recente verleden en voor de toekomst, wacht nog op samenstelling. Wordt vervolgd. 
 

8. Rondvraag. 

Pierre Wagemans:  deelt mee dat hij de notulen van 4 maart jl. inderdaad heeft ontvangen. Ton stuurt Marlies en Jan deze 

notulen nogmaals toe. 
 

Marlies Koks:  deelt mee dat er geen publiek bij de raads- en commissievergaderingen aanwezig kon zijn. Ze zijn echter wel 

digitaal te volgen, eventueel via YouTube gaf Jan aan. Verder vertelt zij over een op handen zijnde raadsconferentie over de 

burgerparticipatie, waar in veel gevallen nog twijfel over bestaat. Velen hebben het gevoel dat er in voorkomende gevallen 

een korte consultatie van betrokkenen plaats heeft, waarna het vinkje “Burgerparticipatie” gezet kan worden. 

Tot slot geeft ze aan dat er op 12 okt. een commissievergadering is gepland waarin gesproken wordt over de plaatsing van 

z.g. “Tiny houses” bij het Kavinksbosch op een locatie in bezit van Jac Peters. Het gaat daarbij om het “Toekomstdorp 

Haverland” dat een nieuw woonconcept beoogd, waarbij duurzaam gebruik van zaken, zoals energie, voedsel en water, een 

speerpunt vormen. Er zal een presentatie gegeven worden over dit onderwerp door Ginny Mulders. Niet duidelijk is of 

geïnteresseerden deze commissievergadering digitaal kunnen volgen.  
 

9. Sluiting. 

Ton sluit de vergadering met dank voor ieders inbreng om 21:40 uur. De volgende vergadering is op woensdag 7 oktober. 

De definitieve locatie wordt via de uitnodiging en agenda gedeeld. 

 
 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 4 

1. Presentielijst vergadering 2 september 2020; 

2. Agenda 2 september 2020; 

3. Correspondentielijst 1 mrt. t/m 31 aug. 2020. 
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BIJLAGE  1 
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BIJLAGE  2 

 
 

 

 

DORPSRAAD�SUSTEREN 
 

Openbare plenaire vergadering 124 
 

Café Bie Alois, Bovenzaal, Oude Rijksweg Noord, Susteren op woensdag 2 september 2020, 19:30 uur  

 

Agenda  

1. Opening.  

A. Vaststellen agenda.  

 

2. Notulen.  

A. Notulen vergadering 4 maart 2020 zijn vastgesteld.  

 

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 mrt. t/m 31 aug. 2020;  

 

4. Financiën.  

A. Financieel overzicht t/m 2 sept. 2020;  

B. Aanvraag subsidie 2021.  

 

5. Werkgroep Verkeer.  

A. Verbreding A-2, Buurtenplatform:  
1) Interview, video.  

2) Annulering Kennismaking realisatie-team op 24 mrt.  

3) Kijkje in de keuken- Webex online presentaties archeologisch onderzoek en verleggen leidingen  

 

B. Uitbreiding VDL/NedCar:  
1) Overleg met gemeente 20 jul 2020;  

2) Afwijzing uitnodigingen voor presentaties provincie;  

3) Samenstellen en indienen 3 zienswijzen;  

4) Zienswijzen Natuur- & Milieufederatie en S-G-B over Sterrebos.  

 

C. Max. snelheid Wolfskoul.  

 

D. Handhaving max. snelheid Dieterderweg (Noblesse).  

 

6. Energietransitie.  

 

7. Voorstellen tot aanvulling / verjonging bestuur.  

 

8. Sluiting auteursrecht ontwikkelingen.  

 

9. Mededelingen & Rondvraag.  

 
10. Sluiting.  
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BIJLAGE  3 

 

CORRESPONDENTIEOVERZICHT  DR   vanaf 1 maart 2020. 

 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 

 
1. Op 8 maart per e-mail alle leden de goedgekeurde notulen van de DR-vergadering van 5 feb. toegestuurd. 

 

2. Op 8 maart per e-mail alle leden verwittigd over de mogelijkheid van het ontvangen van provinciale 

Nieuwsbrieven over de Energietransitie en VDL etc. 

 

3. Op 10 maart per e-mail de eerste conceptnotulen van de DR-vergadering van 4 maart verstuurd naar de 

deelnemers die avond. 

 

4. Ontvangen op 12 maart per e-mail van Burgerkracht Nieuwsbrief #42. Deze doorgestuurd naar Maria, 

Peter en Jan. 

 

5. Ontvangen op 12 maart per e-mail  van het Buurtenplatform A2VK, Nicole Voorjans, de link naar een 

kaartlagenviewer  Externe Geoweb voor het tracé van de A-2 ter eerste beoordeling. 

 

6. Op 19 maart per e-mail de enquête voor het verkeersonderzoek Echt – Susteren verspreidt onder de leden 

en de buurtverenigingen van Susteren. 

 

7. Op 20 maart per e-mail ontvangen van de provincie de maart Nieuwsbrief voor het VDL-project. Deze 

Nieuwsbrief gedeeld met alle leden. 

 

8. Op 21 maart per e-mail alle leden de link naar een kaartlagenviewer  Externe Geoweb voor het tracé van 

de A-2 ter eerste beoordeling gestuurd. 

 

9. Op 22 maart, n.a.v. een vraag van Jac vd Winkel, per e-mail de annulering van de DR-vergadering van 8 

april gedeeld met alle leden. 

 

10. Op 23 maart per e-mail ontvangen van het Netwerkplatteland Nieuwsbrief #1 van jaargang 2020. Deze per 

e-mail verstuurd aan alle leden van de DR. 

 

11. Op 23 maart per e-mail ontvangen van de PL VDL uitbreiding van de gemeente, dhr. Thissen, het verzoek 

tot prioritering van de opgestelde Wensenlijst voor het project. Dit in samenspraak met John opgesteld en 

aan dhr. Thissen en aan de frequente bezoekers van de DR-vergaderingen toegezonden. 

 

12. Op 26 maart per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief 43 van 26 maart. Deze doorgestuurd naar 

Maria, Peter en Jan. 

 

13. Op 31 maart per e-mail ontvangen van de VKKL de maart 2020 Nieuwsbrief. Deze doorgestuurd naar Maria, 

Peter en Jan. 

 

14. Op 1 april per e-mail van Menswel via André Gerhards ontvangen de aankondiging van de opening van het 

meldpunt Niet-Medische Hulpvragen Corona. De aankondiging vanuit de DR zo breed mogelijk 

gecommuniceerd naar buurtverenigingen en Wensbus-vrijwilligers. 

 

15. Op 3 april per e-mail van Rijkswaterstaat (RWS), mevr. Goes, het verzoek ontvangen om een serie vragen 

ter evaluatie van het A2VK-Buurtenplatform te beantwoorden. De antwoorden op 5 april teruggezonden. 

 

16. Op 8 april per e-mail van de Antea Group, dhr. Graaf, ontvangen de presentatie van de zichtlijnen op het 

VDL-terrein met gebouwen voor en na de uitbreiding vanuit Nieuwstadt en Holtum. De presentatie op 14 

april doorgestuurd naar alle leden. 
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17. Op 23 april per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland Nieuwsbrief Netwerk Platteland, Nr. 2, 23 

april 2020. De Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden. 

 

18. Op 24 april ontvangen per e-mail van de provincie de Nieuwsbrief over de VDL Nedcar uitbreiding met 

daarin het Voorkeursalternatief en de planning. De Nieuwsbrief verdeeld onder alle leden. 

 

19. Op 28 april per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief 44 van 28 april. Deze doorgestuurd naar 

Maria, Peter en Jan. 

 

20. Op 30 april zijn door het DB de notulen van de DR-vergadering van 4 mrt jl. geaccordeerd en formeel 

vastgesteld. 

 

21. Op 3 mei zijn per e-mail aan alle leden de notulen van de DR-vergadering van 4 mrt jl. gedistribueerd en is 

medegedeeld dat de vergadering van 20 mei a.s. eveneens is geannuleerd. Tevens werd vermeld dat 

gezocht wordt naar een digitale vergaderingsmethodiek. 

 

22. Op 6 mei per e-mail de 6 mei 2020 Nieuwsbrief ontvangen van RWS voor de A-2 verbreding. De Nieuwsbrief 

per e-mail gedeeld met alle leden. 

 

23. Op 8 mei per e-mail ontvangen van de VKKL de mei Nieuwsbrief. De Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle 

leden. 

 

24. Op 18 mei per e-mail ontvangen van de provincie de Nieuwsbrief van 18 mei 2020 over de er inzage legging 

van de vergunningen voor het PIP. De Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden. 

 

25. Op 20 mei per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief 45 van 20 mei. Deze doorgestuurd naar 

Maria, Peter en Jan. 

 

26. Op 20 mei per e/mail ontvangen van Engie de uitnodiging tot het bijwonen van de digitale inloopavond 

voor het Windmolenpark Holtum/Noord op 9 juni. De uitnodiging verdeeld onder alle leden. 

 

27. Op 26 mei per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland de special “Boer in de keten”. De special 

doorgestuurd naar alle leden. 

 

28. Op 29 mei per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland Nieuwsbrief Netwerk Platteland, Nr. 3, 29 mei 

2020. De Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden. 

 

29. Op 8 juni per e-mail de uitnodiging en agenda voor de DR-vergadering per Telecon op woensdag 17 juni 

2020 aan alle leden verzonden. 

 

30. Op 8 juni per e-mail ontvangen het voorstel van Pierre Wagemans aan de wethouder en het raadsbesluit 

over de aanleg van een zonnepark op de locatie van het voormalige rangeerterrein. 

 

31. Op 9 juni, n.a.v. een krantenartikel in de Limburger over het rangeerterrein, dit artikel en het raadsbesluit 

over het rangeerterrein gedeeld met alle leden van de DR. 

 

32. Op 10 juni per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief 46 van 9 juni. Deze doorgestuurd naar 

Maria, Peter en Jan. 

 

33. Op 15 juni per e-mail alle leden het correspondentieoverzicht DR vanaf 1 maart gestuurd. 

 

34. Op 19 juni per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland Nieuwsbrief Netwerk Platteland, Nr. 4, 19 juni 

2020. De Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden. 

 

35. Op 22 juni per e-mail ontvangen van het A2VK-platform het verslag en de RWS presentatie van de online 

bijeenkomst van 19 juni. Deze op 23 juni doorgestuurd aan alle leden. 
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36. Op 29 juni per e-mail alle leden geïnformeerd over het annuleren van de extra vergadering van 1 juli en 

het aankondigen van de reguliere vergadering van 2 september. 

 

37. Op 1 juli per e-mail ontvangen van de provincie projectinformatie over de gebiedsontwikkeling rond het 

VDL-Nedcar terrein. Alle leden deze e-mail toegestuurd. 

 

38. Op 2 juli per e-mail wethouder Meuwissen gevraagd om op korte termijn een overleg te organiseren over 

het PIP-ontwerp rond de VDL-Nedcar uitbreiding. Deze e-mail gedeeld met alle leden en de platform 

deelnemers van Nieuwstadt. Hij antwoorde per ommegaande mail te bekijken hoe snel en met wie dit 

mogelijk is. 

 

39. Op 2 juli per e-mail wethouder Ruijten verzocht om stappen te ondernemen voor het doen verplaatsen 

van de roeken vanaf het Raadhuisplein naar ver buiten de bebouwde kom. De mail gedeeld met alle leden 

e.a. 

 

40. Op 4 juli ontvangen per post van de provincie, Michelle Schmahl, de uitnodiging voor de info-sessie over 

het VDL ontwerp-PIP op 13 juli in Born. 

 

41. Op 5 juli per e-mail wethouder Meuwissen verzocht om het overleg over het PIP-ontwerp primair met alle 

deelnemers aan het VDL-Nedcar platform face-to-face te doen op het gemeentehuis. 

 

42. Op 7 juli per e-mail de uitnodiging voor de info-sessie over het VDL ontwerp-PIP op 13 juli afgeslagen en 

deze gedeeld met de gemeente, alle leden en collegae van het VDL-Platform. 

 

43. Op 16 juli per e-mail het artikel verspreidt over de extra compensatiemiddelen voor Nieuwstadt als gevolg 

van de VDL-Nedcar uitbreiding. 

 

44. Op 20 juli per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland Nieuwsbrief Netwerk Platteland, Nr. 5, 20 juli 

2020. De Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden. 

 

45. Op 23 juli per e-mail de 23 juli 2020 Nieuwsbrief ontvangen van RWS voor de A-2 verbreding. De 

Nieuwsbrief per e-mail op 27 juli gedeeld met alle leden. 

 

46. Op 28 juli per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief 47 van 28 juli. Deze doorgestuurd naar 

Maria, Peter en Jan. 

 

47. Op 10 augustus per e-mail aan de postbus@prvlimburg.nl de drie zienswijzen v.w.b. de VDL-uitbreiding 

verstuurd. 

 

 

48. Op 14 augustus per e-mail alle leden op de hoogte gebracht van de verkeersmaatregel “30 Km op de 

Wolfskoul”. 

 

49. Op 21 augustus per post ontvangen van de provincie de ontvangstbevestiging van de Zienswijzen voor de 

VDL uitbreiding. Ze door gestuurd naar het bestuur. 

 

50. Op 25 augustus per e-mail de uitnodiging en agenda voor de DR-vergadering van 2 sept. Bie Alois naar alle 

leden verstuurd. 

 

51. Op 26 augustus per e-mail ontvangen van de VKKL de augustus 2020 Nieuwsbrief. Deze aan alle leden 

verstuurd. 

 

52. Op 26 augustus per e-mail alle leden opmerkzaam gemaakt op detailhandel op de Wolfskoul. Thema wordt 

aangekaart bij het bestuurlijk overleg op 26 okt. a.s. Aantal reacties ontvangen. De gemeente heeft e.e.a. 

in onderzoek! 
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53. Op 27 augustus ontvangen per e-mail van Rijkswaterstaat (RWS) de interview-video met leden van het 

Buurtenplatform A2VK over de samenwerking met RWS. Deze aan alle leden verstuurd. 

 

54. Op 27 augustus per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief 48 van 27 augustus. Deze op 28 aug. 

doorgestuurd naar Maria, Peter en Jan. 

 

55. Op 28 augustus ontvangen per post van de Koninklijke Heide Maatschappij (KNHM) de oproep en 

ondersteunend materiaal voor de jaarlijkse actie “Kernen met pit”. Het materiaal wordt tijdens de DR-

vergadering van 2 sept. onder de aanwezigen verdeeld. 

 

56. Op 31 augustus per e-mail het correspondentieoverzicht van de DR vanaf 1 maart 2020 gestuurd aan alle 

leden. 

 

 


